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Interpelacja 

w sprawie   Łąk Kwietnych   w naszym mieście Skierniewice. 

W  imieniu  mieszkańców  Skierniewic  i  własnym  zwracamy  się  z  powtórnie  z  prośbą  

o rozważenie możliwości wyznaczenia pasów trawnikowych, na których będą zasiane  łąki kwietne.

Takie rozwiązanie jest piękne, ekologiczne i bezpieczne dla zdrowia. Różnorodność kwiatów łąkowych

wzbogaci estetykę miasta.  

Wśród wielu zalet można jeszcze wymienić zdolność zatrzymywania i oddawania zmagazynowanego

ciepła w nocy.    

Pielęgnacja  łąk kwietnych nie jest pracochłonna, nie wymagają regularnego koszenia, wysychające

trawy są żółte i mało estetyczne, natomiast dzięki rozbudowanemu systemowi korzeniowemu  łąki

kwietne są  odporne  na  suszę,  jednocześnie  w czasie  opadów  mogą  zatrzymać  więcej  wody  niż

trawnik.

Przy tym: 

• szkodliwe są spaliny z kosiarek, 

• drobne  cząsteczki  niespalonego  paliwa,  wystawione  na  promieniowanie  słoneczne,

tworzą smogotwórczy ozon, 

• wykorzystanie  roślin  łąkowych  sprzyja  oczyszczaniu  powietrza  z  zanieczyszczeń

komunikacyjnych.

Dobrym rozwiązaniem jest wyznaczyć pilotażowo pas trawnikowy przy  ulicy Widok. Proponowana

przez  mieszkańców  zamiana  na  sianie  łąk  kwietnych ma  min.  na  celu  dostosowanie  miasta  do

skutków zmian klimatycznych. 

Łąki kwietne w mieści Skierniewice to niezaprzeczalne korzyści.  

Z wyrazami szacunku

Krystyna Cieślak


